商標規費清單(113年5月1日起生效)

Trademark Fee Standards (Enforced on May 1, 2024)

| | | | 同類商品中指定使用之商品在 20 個以下 | 每類新臺幣 3,000 元 |
|-------------------------|------------------------------|---|---|----------------------|
| | | 指定使用在第 1 類至第 3 4 類商品 | 20 designated goods or less in a single class | NT\$3,000 per class |
| 註冊申請 費 Applicatio | 商標或團體商標 Trademark or collect | For a class in Classes 1 to 34 | 同類商品中指定使用之商品超過 20 個 | 超過20個,每增加1個加收新臺幣200元 |
| n Fees ive trademark | | 20 designated goods or more in a single class | Additional NT\$200 per designate d good over 20 goods | |
| | | 指定使用在第 35 類至第 45 類服務 | | 每類新臺幣 3,000 元 |
| | | For a class in Classes | | NT\$3,000 per class |

| | 35 to 45 | 指定使用在第 35 類之特定商品零售服務,超過 5 個 Over 5 designated retail services of specific goods in Class 35 | 超過 5 個,每增加 1 個加收新臺幣 00 元 Additional NT\$500 per designate d retail service of specific goods over 5 retail services of specific goods |
|--|------------------------------|--|--|
| 商標 Trademark | 加速審查 Accelerated Examination | | 每類加收新臺幣 6,000 元 Additional NT\$6,000 per class |
| 團體標章或證明標章 | | | 每件新臺幣 5,000 元 |
| Collective membership mark or certification mark | | | NT\$5,000 per application |
| 電子申請 | | | 每件減收新臺幣 300 元 |

| | E-filing | | A discount of NT\$300 per applic ation |
|-------------------|--|---|---|
| | | 全部指定使用之商品或服務與電子申請系統參考名稱相同 All of the designated goods or services in the application are identical with the recommended terms in the e-filing sy stem | 每類再減收新臺幣 300 元 An additional discount of NT\$300 per class |
| 註冊費 Registrati | 商標或團體商標 Trademark or collect ive trademark | | 每類新臺幣 2,500 元 NT\$2,500 per class |
| on Fees | 團體標章或證明標章 Collective membersh ip mark or certificati | | 每件新臺幣 2,500 元 NT\$2,500 per registration |

| | on mark | | |
|-----------------|-------------------------|----------------------------|------------------------------------|
| | 商標或團體商標 | | 每類新臺幣 4,000 元 |
| 延展註冊申請費 | Trademark or collective | e trademark | NT\$4,000 per class |
| Renewal Fees | 團體標章或證明標章 | | 每件新臺幣 4,000 元 |
| . 666 | Collective membership | mark or certification mark | NT\$4,000 per renewal |
| 分割申請 | | | 按分割後增加之件數,每件新臺幣 2, |
| 費 | 註冊申請案 | | 000 元 |
| Division F | Division of an applica | tion for registration | NT\$2,000 per additional applicati |
| ees | | | on after the division |

| | 商標權、證明標章權或 團體商標權 Division of a tradem | | 按分割後增加之件數,每件新臺幣 2,000 元 NT\$2,000 per additional application after the division |
|----------------|--|---|--|
| | ark, certification mark, or collective trade mark registration | 於異議、評定或廢止案件處分前申請分割 Prior to the final disposition of an opposition, invalidation, or revocation against such trademark or mark | 加收新臺幣 2,000 元 NT\$2,000 in addition to the fee above |
| 其他申請 費 | 變更註冊申請事項或 註冊事項 Amendment or chan | | 每件新臺幣 500 元 NT\$500 per request |
| Other Fe es | ge to particulars in a registration or app | 一變更申請案中同時申請變更多件相同事項 One request to amend or change same particulars in multi | 依變更案件數計算,每件新臺幣 500 元 |

| on | ple registrations or applications for registration | NT\$500 per registration or applic ation for registration |
|--|--|---|
| 減縮註冊商標所指定使 Restriction of designation | 用之商品或服務 ated goods or services of a registered trademark | 每件新臺幣 500 元 NT\$500 per request |
| 授權或再授權登記 | | 每件新臺幣 2,000 元 NT\$2,000 per entry |
| Entry of a license o | 一授權或再授權登記申請案中同時申請授權或再授權多件相同事項 | 依授權或再授權登記案件數計算,每件新臺幣 2,000 元 |
| | For one request to an entry of multiple licenses under sa me conditions in the Register & one request to an entry of multiple sub-licenses under same conditions in the Regist | NT\$2,000 per entry of a license or sub-license in the Register |

| | | er | |
|--|---|--|----------------------------|
| | 廢止授權或再授權登記 | | 每件新臺幣 1,000 元 |
| | Entry of license or sub-license removal | | NT\$1,000 per entry |
| | | | 每件新臺幣 2,000 元 |
| | 移轉登記 Registration transfer entry | | NT\$2,000 per entry |
| | | 一移轉登記申請案中同時申請移轉多件相同事項 | 依移轉登記案件數計算,每件新臺幣 2,000元 |
| | | For one request to an entry of transfer of multiple registrat ions under same conditions in the Register | NT\$2,000 per registration |
| | 質權設定登記 | | 每件新臺幣 2,000 元 |

| | Pledge creation entry | NT\$2,000 per entry |
|--|-----------------------------|---------------------|
| | 質權消滅登記 | 每件新臺幣 1,000 元 |
| | Pledge extinguishment entry | NT\$1,000 per entry |
| | 異議 | 每類新臺幣 4,000 元 |
| | Opposition | NT\$4,000 per class |
| | 評定 | 每類新臺幣 7,000 元 |
| | Invalidation | NT\$7,000 per class |
| | 廢止 | 每類新臺幣 7,000 元 |

| Revocation | NT\$7,000 per class |
|---|-----------------------|
| 参加異議、評定或廢止 | 每件新臺幣 2,000 元 |
| Request to intervene in an opposition, invalidation or revocation | NT\$2,000 per request |
| 各種證明書件 | 每份新臺幣 500 元 |
| Request to issue a certified copy of a document | NT\$500 per copy |
| 查閱案卷 | 每件新臺幣 500 元 |
| Request to review official files of a case | NT\$500 per request |
| 商標代理人登錄或異動登錄 | 每件新臺幣 500 元 |
| trademark agent registrations or change thereto, | |

| | | NT\$500 per request |
|------------|--|---------------------|
| 補發或換發 | 注冊證 | 每件新臺幣 500 元 |
| Request to | issue a replacement registration certificate or re-issue a registration certificate of | NT\$500 per request |

辦理各類商標申請事項,應繳規費者,請以下列方式,擇一為之:

Payment methods for trademark fees:

- 1.現金: 限臨櫃繳納,不可郵寄。
- 1. Cash: In-person cash payment only, cash payment by mail will not be accepted.
- 2.轉帳(ATM、網路 ATM、網路轉帳、行動支付)、電匯或至合作金庫銀行任一分行填寫「聯行存款憑條」存款繳納:請務必使用本局繳費單上提供之繳費帳號繳費,以利本局對帳。

- 2. Bank transfer (ATM, online ATM, online transfer, mobile payment), telegraphic transfer, or payment at any branch of the Taiw an Cooperative Bank by completing an "Interbank Deposit Note": For confirmation purposes, please make payment to the account number on the payment slip provided by TIPO for payment.
- 3.票據:限即期票據(支票、匯票、銀行本票,票據上所載日期不可晚於送達本局日期)、受款人為「經濟部智慧財產局」並請記載「禁止背書轉讓」。
- 3. Bills: Limited to sight drafts (checks, drafts, or bank drafts with the date on the bill not later than the date of receipt by TIP O), payable to "Intellectual Property Office of the Ministry of Economic Affairs" and please label the bill as "non-negotiable".
- 4.郵政劃撥:劃撥帳號 00128177、戶名為「經濟部智慧財產局」,劃撥單通訊欄請加註「商標註冊申請案」、「申請人名稱」、「商標名稱」、「聯絡電話」等項目(俾便聯絡),本劃撥帳號請勿以電匯或轉帳方式辦理。寄件地址:臺北市大安區辛亥路二段 185 號 3 樓。
- 4. Postal remittance to the order of "Intellectual Property Office of the Ministry of Economic Affairs" at A/C 0012817-7, indicating reference number, applicant's name, name of the trademark, and contact telephone number (for correspondence). Postal remittance should be sent to 3F, No. 185, Sec. 2, Xinhai Road, Da'an District, Taipei City.
- 5.信用卡:以信用卡進行線上繳納規費,持卡人與 e 網通會員需為同一人。繳款人於 e 網通選擇繳費方式,輸入信用卡資料及 3D 驗證碼,

經檢核成功即完成繳納程序。

5. Credit card: For online payment with credit card, the cardholder must be the TIPONet member. After selecting credit card pay ment on TIPONet, input credit card information and the 3D verification code. The payment process is completed after verification.

6.約定帳戶扣繳:

- (1)請依照<u>約定帳戶扣繳作業須知</u>填妥「全國性繳費(稅)業務授權轉帳繳款申請書」寄送本局,由本局轉送開戶金融機構進行核印手續(請勿自行繳交至金融機構)。
- (2)約定帳戶辦理時間約 10 個工作天(依各金融機構作業時間為準),請於接獲本局電話及 Email 通知約定扣繳帳戶成功後,再依照「使用約定扣繳方式繳交各項規費」所列程序繳納規費。
- (3)請依該作業須知選擇線上或紙本扣繳方式辦理各項規費之單次扣繳。
- 6. Authorization to charge a deposit account on a regular basis:
- (1) Please complete the "Nationwide Bill (Tax) Payment Direct Debit Application Form" according to the instructions for authorizat ion to charge a deposit account on a regular basis. Send the form to TIPO for forwarding to the designated financial instituti on for processing (do not submit directly to the financial institution).
- (2) The processing time for directly charging a deposit account is approximately 10 working days (subject to the operating hours of the respective financial institution). Upon receipt of notification by phone and email from TIPO confirming the successful s

etup of a designated account for direct charging, please pay fees according to instructions from the "Fee Payment Via Authorization to Charge a Deposit Account".

(3) Please select either online or paper-based deduction for each payment according to the instructions provided.

上述繳費方式如有疑問,請洽商標服務台:02-23767570

Please contact trademark services at 02-23767570 if you have any questions regarding payment